
VPRAŠANJA DELEGACIJ IN DELEGATOV

Pritožbe pri gradnji avtomobilske ceste
Kranj — Ljubljana

Skupina delegatov za delegiranje dele-
gatov v Zbor občin Skupščine SR Slovenije
občine Ljubljana Šiška je postavila nasled-
nje delegatsko vprašanje:

»Gradnja avtoceste Kranj — Ljubljana
povzroča nemalo pritožb krajanov. Gradi-
telji uporabljajo za svoja težka vozila in
stroje tudi lokalne poti, ki ne prenesejo
takšne obremenitve, pa tudi pešci niso
ustrezno zavarovani. Še posebej pa je
nujno nemudoma odpraviti poslediCe, ki so
nastale pri urejanju nasipa, pri čemer so
izvajalci presekali odtok vode in s tem pov-
zročili poplavljanje zemljišča pod Šmart-
nim irt Tacnom.

V zvezi s tem postavljamo naslednja
vprašanja:

1. Kdo koordinira in rešuje odprte pro-
bleme, ki nastajajo na terenu med Skup-
nostjo cest SR Slovenije, graditelji ceste,
krajani in lokalnimi dejavniki in kakšen je
uspeh tega reševanja?

2. Kakšne spremembe nastajajo na pro-
jektu v zvezi z odločitvijo, da se zgradi šti-
ripasovnica in zato preuredijo nekatere pr-
votne rešitve?

3. Kako je ob vsem tem zagotovljeno
varstvo okolja in naselij, ob katerih nepo-
sredno poteka cesta?«

Na vprašanje je odgovorila Julka Žibert,
članica Izvršnega sveta Skupščine SR Slove-
nije in predsednica Republiškega komiteja za
promet in zveze:

SOZD Združena cestna podjetja Slovenije

rešuje vse odprte probleme in koordinira de-
javnost, da se odstranijo in sanirajo težave, ki
nastopajo ob gradnji avtoceste. Zaradi ureja-
nja teh zadev je bil organiziran sestanek s
predstavniki krajevnih skupnosti, izvajalci, in-
vestitorjem in predstavniki občine. Na tem se-
stanku je bila imenovana skupna komisija, ki
vse pritožbe in opozorila prizadetih tekoče
obravnava in zagotavlja sprotno urejanje pri-
tožb.

V skupni komisiji sodelujejo predstavniki
krajevnih skupnosti ob trasi avtoceste, delavci
sektorja za novogradnje Združenih cestnih
podjetij, nadzorni organ in predstavnik občine
Šiška. Komisija je do sedaj uspešno uredila
vse pripombe in pritožbe, ki so bile nanjo na-
slovljene. Za uporabo lokalnih poti so skle-
njene pogodbe, ki zagotavljajo, da bo investi-
tor po končani gradnji saniral vse poškodbe in
poti vrnil v prvotno stanje. V najkrajšem času
bo urejeno odvodnjavanje nasipa in zemljišča
nad Šmartnim in Tacnom.

Odločitev o gradnji štiripasovnice ne pov-
zroča nobenih sprememb. Vse ekološke zaš-
čite so izvedene v skladu s potrjenim projek-
tom, tako da se izvede protihrupni nasip v vsej
dolžini od priključka Smartno proti Savi na
desni strani v smeri Šentvida.

Varstvo okolja in naselij je zagotovljeno z
doslednim izvajanjem potrjenega projekta in z
dodatnimi posegi v gradnjo ob zaključeni fazi
del, če bo to potrebno. Pred prevzemom ob-
jekta v uporabo in upravljanje bodo pooblaš-
čeni strokovni organi po rednem postopku
ocenili vse vidike varstva okolja. Zato ni bojaz-
ni, da bi se ob tej gradnji načela varstva okolja
ne spoštovala.


